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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megvalósul a Tarlós-terv?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy  kiszivárgott  levél  szerint  Budapest  korábbi  főpolgármestere,  immáron  miniszterelnöki
tanácsadóként  egy  sor  javaslatot  fogalmazott  meg,  amik  többségükben  vonalas  közösségi
közlekedés fejlesztésére irányuló fejlesztések elhagyását, illetve a meglévő infrastruktúra leépítését
irányozzák elő.

A javaslatsor egyik eleme a személyforgalom megszüntetése a MÁV szárnyvonalakon. Miközben
az egész ország figyelmét a járvány miatt bevezetett korlátozások, illetve a kibontakozó gazdasági
válság  kezelése  köti  le,  a  miniszterelnöki  tanácsadó  elérkezettnek  látja  az  időt  arra,  hogy  a
szárnyvonalak személyforgalmát a Volán váltsa ki.

Sajtóértesülések szerint az Innovációs és Technológiai Minisztérium pontosan arra készül, amit a
miniszterelnöki tanácsadó javasolt. Eszerint 34 vonalon megszüntetik a vonatjáratok jelentős részét,
egy részük helyett pótlóbuszokat fognak közlekedtetni.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy valóban megkezdődött a Tarlós-terv végrehajtása? Megalapozottak
a vonatjáratok megszüntetéséről  és autóbuszos  pótlásáról  szóló értesülések?  A Kormány tervezi
Tarlós István további javaslatainak megvalósítását is?

Várom megtisztelő válaszát!


